
 

 

Valtuustoaloite Vistantien liikennetilan selvittämisestä 
 
Kaupunginhallitus 21.08.2024 § 195  
  
 
 Kaupunginvaltuusto 5.6.2024 §38 
 

Valtuutettu Berg jätti kokoomuksen valtuustoryhmän aloitteen 
koskien Vistantien liikennetilan selvittämistä, joka kuuluu 
seuraavasti: 

  
”Vistantie — kaupunkimme "kasvot" on ajan saatossa teknisesti 
rapistunut ja haalistunut. Paimio ei ole enää ulkoasultaan se 
messumainosten "vireä sinkku" vaan vanheneva ja nuhruinen. 
 
Vistantie (välillä valoristeys-VaIkojantie) on edellisen saneerauksen 
jälkeen kärsinyt kovan liikenteen johdosta huomattavaa kulumista. 
Myös eri liikennemuotojen tarpeet Vistalla ovat muuttuneet vuosien 
varrella. Suojatiekivetykset ovat osittain sortuneet ja muut 
laatoitukset ovat tulleet käyttöikänsä päähän. Korjaustyölle olisi 
tarvetta heti. 
 
Katuosuuden molemmissa päissä risteysten uudelleen muotoilu 
joustavaksi ja mm. koululaisille turvallisemmaksi on osoittautunut 
tarpeelliseksi. Valoristeyksen uudelleen muotoilu kiertoliittymäksi 
vaikuttaa po. katuosuuteen varsin pitkälle Ylä-Vistan suuntaan. 
Selvitystyö katuosuuden päivittämiseksi on syytä aloittaa, jotta 
rahoitusta voidaan valmistella ja korjaustöitä tehdä selvityksen 
pohjalta tarvittaessa pienin askelin   
 
Aloite: 
Kaupunki käynnistää selvitystyön Vistantien liikennetilan 
päivittämiseksi tarpeellisilta osin valoristeyksen ja Valkojantien 
risteyksen välillä. Suojateitten kivetykset poistetaan tai korjataan 
viipymättä.” 
 

Esittelijä: Kaupunginjohtaja Jussinmäki Jari 
 

Päätösehdotus: Kaupunginhallitus lähettää aloitteen tekniselle lautakunnalle 
valmisteltavaksi. 
 

Päätös: Ehdotus hyväksyttiin. 
 
 
Tekninen lautakunta 26.09.2024 § 73    
443/00.02.13/2024    
 
  
Valmistelija/ 
lisätietoja antaa: Tekninen johtaja Juha Saarinen p. 02 474 5400 

 
Valtuustoaloitteessa tuodaan hyvin esiin tarpeita Vistantiellä. Näiden 
tarpeiden lisäksi myös vesihuollolla on saneeraus- ja 
kehittämistarpeita Vistantiellä.  



 

 

Kokonaistaloudellisesti hyödyllisintä on sovittaa kaikki tulevat tarpeet 
ja työt yhteen, jotta päällekkäisiltä kuluilta vältyttäisiin.  
 
Vistantien vesihuoltolinjojen saneeraus on vesiyhtiön 
investointiohjelmassa kahdessa kokonaisuudessa, joista osa on jo 
urheilupuiston lähettyvillä tehty. Kuitenkin ottaen huomioon sekä 
kaupungin, että vesiyhtiön rajallisen investointikyvyn, todettakoon, 
että lähivuosille suuremmat investoinnit tai selvitysten aloittamiset 
eivät tärkeysjärjestyksessä mahdu. Myöskään ELY:n suunnitelmat / 
päätökset mm. kiertoliittymän suhteen eivät ole riittävän pitkällä, jotta 
hanketta olisi välttämätöntä nyt edistää. 
 
Pieniä kiveyksien korjaustöitä yms. pyritään kuitenkin tekemään 
tiukassa taloustilanteessa yhä vähenevien käyttötalouspuolen 
määrärahojen puitteissa, fokuksen ollessa vaaraa aiheuttavissa 
vaurioissa. 
 

Esittelijä: Tekninen johtaja Saarinen Juha 
 

Päätösehdotus: Tekninen lautakunta toteaa valmistelunaan kaupunginhallitukselle 
pykälätekstin mukaisen vastauksen. 
 

Päätös: Ehdotus hyväksyttiin. 
 
Käsittelyn alkaessa jäsen Rauno Berg jääväsi itsensä ja oli poissa 
kokoustilasta tämän asian käsittelyn ajan. 

 


